

and assets of the League of Nations Health Organization which have been assigned to the United Nations.

C. COUNCIL RESOLUTION ON THE REPORT OF THE SECRETARY-GENERAL CONCERNING THE WORLD HEALTH ORGANIZATION

(Adopted on 17 September 1946, document E/130)¹

The Economic and Social Council requests the General Assembly:

1. To recommend to all members of the United Nations the acceptance by them of the constitution of the World Health Organization at the earliest possible date;

2. To instruct the Secretary-General to take the necessary steps as contemplated by the Final Act of the International Health Conference to effect the transfer of the functions and activities of the League of Nations Health Organization which have been assumed by the United Nations to the Interim Commission of the World Health Organization.

24 (III). Utilization of the property rights of the League of Nations in the International Institute of Intellectual Co-operation

*Resolution of 3 October 1946
(document E/238)*

The Economic and Social Council, in view of the future transfer to UNESCO of the functions and activities of the International Institute of Intellectual Cooperation,

Recommends that:

1. The Preparatory Commission of UNESCO and the institute be requested to undertake negotiations for this purpose forthwith.

2. The Secretary-General be authorized to study and to report to the next meeting of the General Assembly concerning the conditions under which it will be appropriate to utilize the assets of the League of Nations in the International Institute of Intellectual Co-operation, bearing in mind the respective requirements of the United Nations and of UNESCO.

25 (III). Confirmation of members of Commissions of the Economic and Social Council

*Resolution of 10 December 1946
(document E/249/Rev.1)*

The Economic and Social Council, Having not yet received all the nominations for membership on the Commissions of the Council, and

Considering it desirable that the Commissions should begin their work with the least possible delay,

¹ *Ibid.*, Annex 2.

avoirs de l'Organisation d'hygiène de la Société des Nations qui ont été jusqu'ici à l'Organisation des Nations Unies.

C. RÉSOLUTION PRISE PAR LE CONSEIL APRÈS EXAMEN DU RAPPORT DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL CONCERNANT L'ORGANISATION MONDIALE DE LA SANTÉ

(adoptée le 17 septembre 1946, document E/130)¹

Le Conseil économique et social demande à l'Assemblée générale:

1. De recommander à tous les Membres des Nations Unies d'accepter le plus tôt possible la constitution de l'Organisation mondiale de la santé;

2. De charger le Secrétaire général de prendre les mesures nécessaires envisagées dans l'Acte final de la Conférence internationale de la santé aux fins de transférer à la Commission intérimaire de l'Organisation mondiale de la santé, les fonctions et les activités de l'Organisation d'hygiène de la Société des Nations, qui ont été assumées par les Nations Unies.

24 (III). Utilisation des droits de propriété de la Société des Nations dans l'Institut international de coopération intellectuelle

*Résolution du 3 octobre 1946
(document E/238)*

Le Conseil économique et social considérant le futur transfert à l'UNESCO des fonctions et activités de l'Institut international de coopération intellectuelle,

Recommande que:

1. La Commission préparatoire de l'UNESCO et l'Institut international de coopération intellectuelle entreprennent dès maintenant des négociations à cet effet;

2. Que le Secrétaire général soit autorisé à faire, après étude, rapport à l'Assemblée générale lors de sa prochaine session sur les conditions dans lesquelles il conviendra d'utiliser les avoirs de la Société des Nations dans l'Institut international de coopération intellectuelle, compte tenu des besoins respectifs des Nations Unies et de l'UNESCO.

25 (III). Confirmation, dans leurs fonctions, des membres des Commissions du Conseil économique et social

*Résolution du 10 décembre 1946
(document E/249/Rev.1)*

Le Conseil économique et social, Considérant qu'il n'a pas encore reçu tous les noms des personnes appelées à siéger à ses Commissions et

Considérant qu'il est souhaitable de voir celles-ci commencer leurs travaux le plus rapidement possible,

¹ *Ibid.*, Annexe 2.